
بعد از جریمه اعمال شــده از ســوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، حالا بیش از 
پیش دو تیم پرطرفدار پایتخت به دنبال 

تیمداری در فوتبال زنان هستند.
به گــزارش فوتبال 360، هیات بدوی صدور 
مجوز باشگاهی هفته گذشــته رسماً نتایج 
بررسی اسناد و مدارک باشگاه ها برای صدور 
مجوز حرفه ای شان در ســال 24-2023 را 
اعلام کرد. از میان تمامی تیم های ایرانی که 
در سامانه )AFC( مدارک خود را بارگذاری 
کرده بودند، فقط باشــگاه ســپاهان بود که 
موفق شد مجوز کامل را دریافت کند و آن ها 
 )B( و )A( موفق شــدند تمامی معیارهای
موردنظر کنفدراسیون فوتبال آسیا را رعایت 
کنند و هیچ جریمه ای را هم متحمل نشدند؛ 
آن هم در حالی که دو تیم پرطرفدار پایتخت 
در زمینه دریافت مجوز کامل در حالی موفق 
بــه دریافت این مجوز شــدند که حالا باید 

جریمه هم بپردازند!
اســتقلال و پرســپولیس بعــد از گذراندن 
روزهــای پرالتهــاب و پرماجرا، با تســویه 
بدهی هــای داخلی و خارجــی خود و البته 
تفکیک مالکیتی انجام شــده، موفق شدند 
معیارهــای )A( را رعایت کننــد اما با این 
وجود، مجــوز حرفه ای آن هــا برای حضور 
در اولین دوره لیگ نخبگان آســیا در حالی 
صادر شد که دو تیم در زمینه رعایت تمامی 

پارامترهای موردنظر کنفدراســیون فوتبال 
آســیا ناموفق بودند؛ به طوری که در گزارش 
هیات بــدوی صدور مجوز آمده اســت: »با 
 ،)B( توجه به عدم انجام برخی از معیارهای
این باشگاه ها برای تعیین میزان و نوع جرایم 
انضباطی مرتبط با مجوز به کمیته انضباطی 

فدراسیون فوتبال ارجاع می شوند«.
رازی که معاون باشگاه استقلال

برملا کرد!
مسئولان هیات بدوی صدور مجوز باشگاهی 
البته جزئیات بیشتری در زمینه پارامترهایی 
که ســرخابی ها موفق به رعایت معیارهای 
موردنظر کنفدراسیون فوتبال آسیا نشده اند، 
اعلام نکرده اند. محمدرضا بختیاری، معاون 
حقوقی و بین الملل باشــگاه استقلال با این 
وجود، در حالــی خبر صدور مجوز حرفه ای 
آبی ها برای حضور در لیگ نخبگان آســیا را 
اعلام کرد که توضیح داد از مهم ترین مواردی 
 )AFC( که اســتقلالی ها نتوانســته اند به
مدرک ارائه بدهند، موضوع عدم فعالیت در 

حوزه زنان بوده است.
در انتظار تصمیم تاریخی هیات رئیسه 

فدراسیون فوتبال
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال قرار بود هفته 
گذشته تشکیل جلسه بدهد که این جلسه 
به تعویــق افتاد اما گفته می شــود که طی 
10 روز آینده این جلســه مهم قرار است به 

انجام برسد؛ آن هم در حالی که چند موضوع 
مهم قرار اســت در جلســه ارکان مدیریتی 
فدراسیون فوتبال طرح شود و یکی از آن ها، 
الزام باشــگاه ها به تیمــداری در حوزه زنان 
است. در حال حاضر، تنها تیم های سپاهان 
اصفهــان، ملوان بندرانزلــی و پیکان تهران 
مشــغول تیمداری در فوتبال زنان هستند و 
مجوز کامل صادر شــده برای سپاهان بدون 
پرداخت جریمه، در راستای این موضوع بوده 
و حالا مسئولان فدراسیون فوتبال به دنبال 
الزام کردن سایر تیم ها برای فعالیت در حوزه 

زنان هستند.
جریمه ها اثر کرد 

سرخابی ها راه افتادند!
کنفدراســیون فوتبال آســیا بــا توجه به 
رسمی شــدن برگزاری لیگ قهرمانان زنان، 
قرار است از سال آینده موضوع تیمداری در 
فوتبال زنان را جزو معیارهای دارای اهمیت 
)A( قرار بدهد. در واقع، در صورتی که تیمی 
در حوزه زنان فعالیت نداشته باشد، نمی تواند 
مجوز حرفه ای دریافت کند! همین مســئله 
باعث شده تا مســئولان فدراسیون فوتبال 
به دنبــال جلوگیری از یــک فاجعه بزرگ 
باشند و در این راستا، در شرایطی قرار است 
موضوع الزام به تیمداری در فوتبال زنان در 
هیات رئیسه فدراسیون مصوب شود که حالا 
خبرها حکایت از آغاز فعالیت سرخابی های 

پایتخت در این حوزه دارد.
اســتقلالی ها در طول 3 ســال اخیر، چند 
تــلاش نافرجام بــرای تیمــداری در حوزه 
زنان داشــته اند کــه حالا گفته می شــود 
تلاش هایشان با جدیت بیشتری همراه شده 
و آن ها در تلاش هســتند تا سهمیه ای برای 
حضور در لیگ برتــر فوتبال زنان خریداری 
کنند و با یک تیم هم برای خرید ســهمیه 
مذاکراتی داشته اند. رضا درویش، مدیرعامل 
پرســپولیس هم که فصل گذشته به دلیل 
مشــکلات مالی، حاضر به فعالیت در حوزه 
زنان نبود، در روزهای اخیــر اقدامات اولیه 
برای تشــکیل تیم فوتبال زنان پرسپولیس 
را انجام داده و گفته می شــود طی یک ماه 
آینده، از پروژه حضور سرخابی های پایتخت 
در فوتبال زنان رسماً پرده برداری خواهد شد.

سرخابی ها و چالش حضور 
در لیگ برتر!

اســتقلال و پرســپولیس بعــد از جریمه 
اعمال شده از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در حالی با جدیت ویژه در تلاش هستند تا 
بتوانند فعالیت خود در حــوزه زنان را آغاز 
کنند که فصل گذشــته به تیم های حاضر 
در لیگ برتر فوتبال مردان، ســهمیه رایگان 
حضور در لیگ برتر زنان اهدا می شد اما برای 
حضور در فصل جدید رقابت ها، مســئولان 
ســازمان لیگ فعلًا چنین برنامه ای ندارند. 
این مسئله بدان معناست که سرخابی ها در 
صورت ناتوانی در خرید امتیاز یکی از 10 تیم 
شرکت کننده در این رقابت ها، باید کار خود 
را از لیگ دســته دوم آغاز کنند. آبی پوشان 
پایتخــت البته همان طور که گفته شــد در 
طول ماه هــای اخیر با یک تیــم مذاکرات 
خــود را آغاز کرده اند و بایــد دید طی یک 
ماه آینده، شرایط چگونه پیش خواهد رفت 
و اســتقلال و پرســپولیس در چه وضعیتی 
فعالیت خود در حوزه زنان را آغاز می کنند. 
آنچه مسجل شــده اینکه با توجه به جرایم 
مالی اعمال شده از سوی کنفدراسیون فوتبال 
آســیا و اهمیت تیمداری در فوتبال زنان از 
فصل آینده در مسیر صدور مجوز حرفه ای، 
ســرخابی ها مصرانه به دنبال فعالیت در این 
حوزه هســتند و به نظر می آید که باید نام 
اســتقلال و پرسپولیس را به جمع تیم هایی 
که در فوتبال زنــان ایران فعالیت می کنند، 
اضافه کرد؛ اتفاقی تاریخی که خود می تواند 
زمینه ساز تحولاتی شگرف در حوزه فوتبال 

زنان ایران باشد.

تیم فوتبال شــمس آذر کــه دیدار 
سرنوشت ساز و حساسی با پرسپولیس 
دارد، در دیدار گذشــته نشان داد در 
برخی پســت ها ضعف دارد که همین 
امر شرایط را برای سرخپوشان فراهم 

می کند تا به خواسته شان برسند.
به گزارش  مهر، تیم های فوتبال پرسپولیس 
و شــمس آذر در هفته بیست و نهم لیگ 
برتر باید روز سه شنبه ۸ خرداد رو در روی 
هم قرار گیرند. پرســپولیس با 62 و شمس 
آذر بــا 3۹ امتیــاز به ترتیــب در رده های 
اول و ششــم جدول قــرار دارند و پیروزی 
در این بازی بابت حفظ صدرنشــینی برای 

سرخ پوشان بسیار حائز اهمیت است.
شمس آذر اولین فصل حضور خود در لیگ 
برتر را تجربه می کند اما با وجود اینکه فصل 
جاری را با منفی 3 امتیاز آغاز کرد توانست 
خیلی زود خــود را از نیمه دوم جدول بالا 
بکشــد و در پایان هفته بیست و هشتم با 

3۹ امتیاز در مکان ششم قرار دارد.
شــمس آذر در هفته بیست و هشتم رو در 
روی صنعت نفت آبادان قــرار گرفت و در 
حالی که دو بار از حریف خود پیش افتاد اما 
در پایان این بازی با نتیجه تساوی دو بر دو 
به پایان رسید تا شاگردان سعید دقیقی دو 

امتیاز مهم خارج از خانه را از دست بدهند.
نقطه قوتی در سمت چپ

دیدار شــمس آذر و صنعت نفت نشان داد 
که بیشــتر حملات شــمس آذر از جناح 
چپ صــورت گرفته جایی کــه در بازی با 
پرســپولیس دانیال اسماعیلی فر در سمت 
راســت خط دفاعی و همچنین هافبک های 
سرخ پوشــان باید با تمرکز و دقت بیشتری 
حرکت کنند. شــمس آذری ها در مصاف با 
صنعت نفت هر دو گل خود را از سمت چپ 

به ثمر رساندند.
شوت های پرتعداد اما بی اثر

یکــی دیگر از پلِنَ های تیم ســعید دقیقی 
برای رسیدن به گل در بازی با صنعت نفت، 
در دســتور کار قرار دادن شوت های از راه 
دور بود که بازیکنان این تیم موفق نشدند 

از این طریق به گل دست یابند.
چهار پرسپولیسی علیه عمق دفاع

خط دفاعی شمس آذر در مصاف با صنعت 
نفت با آگاهی از نقطــه قوت حریف اجازه 
نفــوذ از عمــق و پاس هــای در عمق را به 
بازیکنــان آبادانــی نداد. بــه همین خاطر 
نفتی ها نتوانستند موقعیتی را از این حربه 
ایجاد کنند اما در گوشه های راست و چپ 
فضای مناسبی برای شاگردان فراز کمالوند 

ایجاد می شــد که با توجه به عملکرد خوب 
»اوستون ارونوف« و »عبدالکریم حسن« در 
سمت چپ و دانیال اسماعیلی فر و مهدی 
ترابی در سمت راست پرسپولیس که هر 4 
بازیکن سرعتی هستند، مسلماً خط دفاعی 
شــمس آذر برابر سرخپوشــان تهرانی کار 

راحتی نخواهد نداشت.
نقطه ضعف دروازه بان شمس آذر

نکته دیگری که بازیکنان پرسپولیس باید به 

آن توجه کنند، علیرضا جعفرپور دروازه بان 
شمس آذر است. 

این گلر 22 ســاله توانســته تا پایان هفته 
بیست و هشــتم 10 کلین شــیت داشته 
باشــد و در مهار شوت های زمینی عملکرد 
بســیار خوبی دارد اما در بازی های اخیر و 
همچنین در مصــاف با صنعت نفت هم در 
خروج ها و هم در ارســال های هوایی بسیار 

ضعیف عمل کرد.
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متفاوت ترین داربی تهران
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نمیخواستیمتاابدشرمندههوادارانباشیم

مدافع تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مگر تیمی بهتر از پرسپولیس هم هست که 
بخواهیم به آن فکر کنیم؟  دوست دارم در این تیم بمانم و به این موضوع افتخار 
می کنم. به گزارش ایرنا، تیم فوتبال پرسپولیس تهران در یک بازی به یادمانندی 
در حالی که نیمه نخست با نتیجه 3 بر صفر از استقلال خوزستان عقب بود در 

نیمه دوم 4 گل زد تا بتواند حریف خود را با نتیجه 4 بر 3 شکست دهد.
در آغاز نیمه دوم اوســمار ویرا 3 تغییر در ترکیب پرسپولیس انجام داد که یکی 
از آنها ورود علی نعمتی به جای فرشاد فرجی در قلب خط دفاعی بود. وی موفق 
شــد تاثیر بسزایی در این پیروزی شیرین سرخ پوشــان و صعود به صدرجدول 

داشته باشد.
 گفت وگویی با علی نعمتی مدافع سرخ پوشــان داشــته است که در ادامه آن را 

می خوانید؛
از بازی بگو.

نتیجه نیمه نخســت برای همه باورنکردنی بود. بازی برای ما خیلی سخت شد 
و فکــرش را نمی کردیم که چنین نتیجه ای رقم بخورد و با دریافت 3 گل راهی 
رختکن شویم. تا حالا چنین شرایطی برای پرسپولیس رخ نداده بود و این نتیجه 
می توانســت فصل را برای ما به بدترین شکل ممکن تمام کند. در رختکن همه 
ما با همدل شدیم و می دانستیم که باید این بازی را ببریم و این برای خود من 

هم مثل روز روشن بود.
شب به یادماندنی را برای هواداران رقم زدید.

بدون حضور تماشاگران و حمایت آنها این اتفاق امکان پذیر نبود. حضور آنها این 
کار سخت را برای ما راحت تر کرد. هرچند اگر در این بازی نتیجه نمی گرفتیم تا 
ابد شرمنده آنها بودیم و همین موضوع باعث شد تا بخاطر هواداران برای جبران 
نتیجه در نیمه دوم وارد زمین شــویم. خوشحال هستیم که توانستیم یک شب 

خاطرانگیز و به یاد ماندنی را برای آنها رقم بزنیم.
فکر می کردید این نتیجه رقم بخورد ؟

می دانســتیم که می توانیم نتیجه را عوض کنیم و به برتری برســیم و از همان 
دقایق نخست نیمه دوم برای همین موضوع بازی را شروع کردیم. همه بازیکنان 
و اعضای کادرفنی این موضوع را باور داشتند. هرچند خیلی دیر گل اول را زدیم 
اما بعد از گلی که زدیم شرایط زیر و رو شد و در 1۵ دقیقه گل های بعدی را به 

ثمر رساندیم تا شرمنده هواداران نشویم.
با حضور تو وضعیت خط دفاعی تیم بهتر شد.

نیمه نخســت در همان دقایق اولیه روی یــک غافلگیری گل خوردیم و همین 
موضوع تمرکز تیم را گرفت. فقط به وظیفه ای که به من محول شــده بود عمل 
کردم و خوشحال هستم که توانستم برای پرسپولیس در این بازی تاریخی مثمر 
ثمر باشــم. خوشحال هستم که به عنوان سرباز توانستم به تیم کمک کنم و با 

سایر بچه ها این شب خاطره انگیز را برای پرسپولیس رقم بزنیم.
دربی هم دفاع وسط بودی و بهترین بازیکن زمین شدی؟

همیشه سعی کردم در هر پستی که بازی می کنم بهترین و صد خود را بگذارم و 
برایم فرقی نمی کند در کدام پست بازی کنم.

پرسپولیس به صدر رسید، قهرمان می شوید؟
هنوز چیزی برای ما تمام نشــده و کار برای ما از قبل سخت تر شده است. همه 
چیز دست خودمان است. از این بازی درس خوبی گرفتیم و مسلما در دو بازی 
آینده می تواند ما را کمک کند. شمس آذر قزوین و مس رفسنجان تیم های خوب 
و قابل احترامی هستند و دو بازی سخت و حساس را پیش رو داریم. امیدوارم با 

حمایت هواداران قهرمانی خود را در این فصل نیز تکرار کنیم.
بعد از بازی استقلالی ها علیه پرسپولیس صحبت  کردند، نظرت چیست؟

ما فقط روی هدف خود متمرکز هســتیم و با حواشــی کاری نداریم. سرنوشت 
قهرمانی در دست خودمان است.

قراردادت با پرســپولیس در انتهای فصل تمام می شــود، در این تیم 
می مانی؟

مگر تیمی بهتر از پرســپولیس هم هست که بخواهیم به آن فکر کنیم؟  دوست 
دارم در این تیم بمانم و به این موضوع افتخار می کنم.

گفتوگو

جزئیاتجدیدازفساددرفوتبال

مدیران پیشین باشگاه مس رفسنجان تنها در یکی از پرونده هایی که برای آن ها 
باز شده است به پرداخت 400 عدد سکه طلا به عنوان رشوه متهم شده اند.

به گزارش ایســنا، در هفته های اخیر موضوعی تحت عنوان فســاد در فوتبال 
مطرح شــده که هر روز ابعاد جدیدتری از آن افشا می شود. چند روز قبل هم 
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به این موضوع گفت: »اطلاعات ما 

در حدی هست که اعلام شده است.
 موضوع پرداخت رشوه از سوی دادگستری کرمان درحال پیگیری است و اگر 

ثابت شود، کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال هم برخورد می کند«.
حالا در این زمینه ایسنا به اطلاعات جدیدی دست یافته که از نحوه کشف این 
فساد و تعداد سکه های پرداخت شده پرده برمی دارد. بر اساس اطلاعاتی که از 
سوی یک مقام آگاه در اختیار ایسنا قرار گرفته است، وقتی تیم مدیریتی باشگاه 
مس رفسنجان تغییر کرد، مدیران جدید متوجه بدهی 220 میلیاردی می شوند 
و در ادامه بعد از بررســی اسناد مالی باشگاه مشخص می شود که برای بخش 

زیادی از هزینه هایی که انجام شده هیچ سند مالی وجود ندارد.
مدیران باشگاه مس اطلاعات کسب شده خود را با مدیران بالا دستی در شرکت 
ملی مس در میان می گذارند و این شرکت هم نسبت به احقاق حق خود اقدام 

حقوقی می کند.
در ادامه با ورود نهادهای اطلاعاتی و بررسی تراکنش های مالی حساب باشگاه 
مس رفسنجان، مشخص می شود ارقام سنگینی از حساب این باشگاه به حساب 

سه صراف واریز شده است.
در ادامه بعد از احضار این صراف ها، مشــخص می شود که آن ها این ارقام را در 

قبال فروش 400 سکه طلا و مقادیری دلار و یورو دریافت کرده اند.
نکته جالب در این میان است که مدیران جدید باشگاه هیچ سندی درباره نحوه 

هزینه کرد سکه ها و دلارها در باشگاه پیدا نمی کند.
این یعنی هیچ ســندی در باشگاه مس رفسنجان وجود نداشته که نشان دهد 

این سکه ها و ارزهای خریده شده به چه اشخاصی داده شده است.
در ادامه و با احضار مدیران پیشین باشگاه مس رفسجان، آنان مدعی می شوند 
که سکه ها و دلارها به در خواست سرمربی وقت تیم شان به افرادی که او تعیین 

کرده پرداخت شده اما سندی در این باره در باشگاه ثبت نشده است.
در ادامه هم افرادی که نامشان از سوی مدیران سابق مس رفسجان مطرح شده، 

احضار می شوند تا توضیحات خود را مطرح کنند.
این پرونده همچنان مفتوح است و مراجع قضایی پیگیر ماجرا هستند و تا رای 
نهایی دادگاه، همچنان باید منتظر ماند تا مشخص شود آیا ارقام پرداخت شده 

در قالب رشوه بوده یا موضوع دیگری مطرح بوده است؟

ویژه

فوتبالمجالیبرایتفاهمبیشتر
وصلحبینملتهاست

گروه ورزشی - محمدحسین یزدی: قطعنامه کانون 
مربیــان فوتبال ایران پس از برگزاری آیین نکوداشــت 
روز جهانــی فوتبال به مناســبت روز 2۵ می و تصمیم 
ســازمان ملل  صادر شد. در متن  این بیانیه آمده است: 
»با تبریک به مناســبت روز جهانی فوتبال و در راستای 
تصمیم ســازمان ملــل متحد در انتخــاب روز 2۵ می 
بعنوان روز جهانی فوتبال،همراه با خانواده بزرگ فوتبال، 
فوتسال و فوتبال ساحلی، کانون مربیان فوتبال ایران با 
هدف تلاش برای آگاهی بخشی و توسعه آموزش، اهداف 

ملی و بین المللی خود را اعلام می دارد:
کانون مربیان فوتبال ایران به مثابه یک پژوهشــکده در 
ارتقای اندیشه ها، اندیشه ورزی و دانش افزایی در فوتبال 
تلاش خواهد نمود. کانون مربیان فوتبال ایران در جهت 
برابری، عدالت در فوتبال و ایجاد فرصت های آموزشــی 

بیشتر برنامه ریزی و اقدام خواهد نمود.
کانــون مربیان فوتبال ایران با هدف رفع موانع فرهنگی 
و اجتماعی فوتبال تلاش خود را در جهت توسعه دانش 

فوتبال، بیش از پیش به کار خواد بست
پیرو تصمیم سازمان ملل متحد درخصوص گرامیداشت 
و نامگــذاری روز 2۵ می به نام فوتبــال، کانون مربیان 
فوتبال ایران همایشــی تحت عنــوان »فوتبال در نیمه 
دوم« برگــزار نمود. روز 2۵ مــی و با حضور 10۷ نفر از 
مربیان کشــور ابتدا خانم دکتر زهره هراتیان »مدیریت 
اورژانس هــای پزشــکی در فوتبــال« را تدریس نمود. 
ســپس دو پنل تخصصی با حضور اساتید و کارشناسان 

حوزه های مختلف برگزار شد.
در پنــل نخســت ســرکارخانم دکتر فریده هــادوی و 
آقایان امیر بروجردی، حســین شمس و هومن افاضلی 
درخصــوص موضوع »مربــی، مهارت های آموزشــی و 

فرصت های برابر« به ایراد سخنرانی پرداختند.
ســپس در پنل دوم آقایان مهندس سعید فائقی، صادق 
رییســی کیا، خلیل سپهر ســبحانی و خانم دکتر زهره 
هراتیان به موضوع »مربی، ســبک زندگی و مسئولیت 
اجتماعی« پرداختند. بــا توجه به کیفیت بالا و مطالب 
نوین ارائه شده در پنل های تخصصی و کارگاه آموزشی، 
مربیان حاضر خواستار تداوم برگزاری همایش ها شدند. 
در پایان، همســو با تصمیم ســازمان ملل، قطعنامه ای 
توســط دکتر بیژن ذوالفقارنســب رییس کانون مربیان 

قرائت گردید.

علیخسروی
ازفعالیتهایفوتبالیمنعشد

کمیته اخلاق از صدور دســتور موقت برای عضو کمیته 
داوران این فدراسیون و منع فعالیت های فوتبالی وی خبر 

داد.
کمیته اخلاق با ارسال نامه ای به هدایت ممبینی، دبیرکل 

فدراسیون فوتبال اعلام کرد:
نظر بــه تقاضای دیوان تحقیقات و با عنایت به محتویات 
پرونده، مدارک، مستندات و گزارش های واصله علیه علی 
خسروی عضو کمیته داوران مبنی بر تخلف اخلاقی وی با 
توجه به اینکه این نوع رفتار نقض آشکار قوانین و مقررات 
اخلاقی محســوب می شود که به تمامیت و اعتبار فوتبال 
کشــور لطمه وارد می کند و اینکه صدور حکم نهایی در 
خصوص وی مستلزم تکمیل تحقیقات مقدماتی است، لذا 
بنابر اهمیت موضوع به اســتناد مواد 23 و 6۵ آئین نامه 
کمیته اخلاق، دســتور موقت دایر بر منع فعالیت نامبرده 

در حوزه فوتبال صادر و اعلام می شود.
بر همین اســاس نامبــرده از هرنوع فعالیــت فوتبالی و 
فوتســالی و فوتبال ساحلی از جمله ورود به ورزشگاه ها و 
باشگاه به مدت 20 روز تا صدور رأی قطعی محروم است.
ایــن رأی ظرف یک هفته از تاریخ ابلاغ به ایشــان قابل 

اعتراض در کمیته استیناف می باشد.
)ضمناً از طریق ســازمان لیگ و حراســت فدراسیون با 
نهادهــای ذیربط جهت اجرای حکــم و ممانعت از ورود 
به باشــگاه و ورزشــگاه ها و اماکن فوتبالی اقدام لازم به 

عمل آید. 
نتیحــه عدم اجرا متوجه مقامات مســتنکف و باشــگاه 

خواهدبود.(

رویداد

فوتبال
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وداعدراماتیککروسبابرنابئو امباپه؛مردیکهازپشتسرچشمدارد
هافبــک 34 ســاله رئــال 
اوج خداحافظی  در  می خواهد 

کند.
به گــزارش فوتبال 360، هواداران 
رئال مادرید در آخرین بازی تونی 
ســانتیاگو  ورزشــگاه  در  کروس 
برنابئو خداحافظی باشکوهی برای 
او ترتیــب دادند. ســتاره آلمانی 
رئال چنــد روز قبــل از تصمیم 

غیرمنتظره اش برای خداحافظــی از فوتبال در پایان فصل خبر داد و هواداران در آخرین 
بازی فصل مقابل بتیس برای وداع با این هافبک پرافتخار سنگ تمام گذاشتند. او در دوران 
حدودا ده ساله حضورش در رئال 21 قهرمانی را تجربه کرد و شنبه آینده در فینال لیگ 

قهرمانان می تواند به یک جام دیگر هم برسد.
پیش از شــروع بازی، بازیکنان دو تیم برای کروس تونل افتخار تشکیل دادند و بازیکنان 
رئال همگی پیراهن شماره ۸ او را به تن داشتند. وقتی سوت پایان بازی زده شد، بازیکنان 
رئال برای تشکر از تونی کروس او را به هوا انداختند. در پایان بازی همسر و فرزندان کروس 
هم با پیراهن او به زمین رفتند تا در مراســم حاضر باشــند. اتفاق عجیب در این لحظات 
احساســاتی شــدن و اشــک های کروس بود؛ بازیکنی که به مرد یخی شهرت پیدا کرده 
اســت. او پشت میکروفون گفت: »خودم را نگه داشته بودم، ولی دیدن فرزندانم مرا متاثر 
کرد.« هافبک آلمانی اضافه کرد: »این لحظات ساده ای برای من نیست، فقط می توانم بگویم 
که از رئال مادرید متشــکرم، از باشگاه، همتیمی هایم و هواداران حاضر در ورزشگاه تشکر 
می کنم. در این ده سال همیشــه خودم را در خانه احساس کردم، نمی توانستم انتظاری 

بیشتر از این داشته باشم، این ده سال برای من فراموش نشدنی بود.«
کروس 34 ساله در حالی خداحافظی می کند که فصل فوق العاده ای را پشت سر گذاشته 
و حتی او را یکی از نامزدهای توپ طلا می دانند. با این حال او گفته بود که می خواهد در 
اوج خداحافظی کند و به وعده اش عمل کرد. البته کروس پیش از خداحافظی در یورو هم 
حاضر خواهد بود. او به تیم ملی برگشته و در جام ملت های خانگی یکی از بازیکنان کلیدی 
ناگلزمــان خواهد بود.  او چند روز قبل دربــاره واکنش  اعضای خانواده اش به خداحافظی 
هم حرف های جالبی زد و گفت: »پســرم از تصمیم من خوشحال نیست. دختم هرچند 
یک مادریدیستای متعصب است، خیلی خوشحال است. او می گوید که حالا می توانیم به 

اسب سواری برویم. 

فوتبال  جهان  فرانسوی  نابغه   
آخرین دیدار خود را با پیراهن 
پاری سن ژرمن انجام داد تا در 
قوهای  آشیانه  در  آینده  فصل 

سفید هنرنمایی کند.
به گزارش ایرنا، کیلیان امباپه نامی 
آشنا در جهان فوتبال است، نامی 
که در 6 سال گذشته بر سر زبان ها 
افتاده و اکنون رویــای حضور در 
جمع ســلاطین فوتبال قاره سبز را دارد. او از پدری کامرونی الاصل و مادری الجزایری به 

دنیا آمده اما برای خروس ها به میدان رفته است.
امباپه ره صد ســاله را یک شبه طی کرد و حتی در جام جهانی 201۸ روسیه یک تنه به 
رکوردهای الماس سیاه فوتبال جهان زد. او در آن دوره از رقابت ها با چهار گل زده برترین 
بازیکن جوان جام شد و با فرانسه جشن قهرمانی را در سرزمین تزارها برگزار کرد. امباپه 
چهار سال بعد و در قطر به یک فوق ستاره تبدیل شد و توانست کفش طلای این رقابت ها 

را از آن خود کند اما در فینال با وجود هت تریک، حریف مسی و یاران او نشد.
وی در فینال 2022 با هت تریک هم به رکورد جف  هرست انگلیسی رسید و هم اینکه با 

سه گل در فینال در کنار زیدان افسانه ای قرار گرفت. 
او مانند بســیاری از ســتارگان بزرگ جهان برخواسته از محلات فقیرنشین است اما فقر 
ســرعت گیر مســیر او در رســیدن به قله فوتبال جهان نبود بلکه او یک استثنا بود که 
استعدادیاب ها باور دارند که از دیگر نوجوانان و جوانان متمایز و حتی در پشت سر چشم 

دارد.
در نوجوانی الگوی وی کسی جز رونالدوی پرتغالی نبود اما او اکنون به دنبال عبور از الگوی 
خود است. امباپه با حضور در رئال نه تنها جانشین رونالدو در سانتیاگو برئابئو خواهد شد 

بلکه می خواهد از افتخارات او نیز عبور کند.
امباپه از ســال 201۷ در تیم متمول پاری ســن ژرمن توپ می زند و بعد از هفت سال به 
دنبال حضور در فوتبال اسپانیا است تا با پادشاه جهان فوتبال فاتح لیگ قهرمانان اروپا شود 
لیگی که تیم متمول فرانســوی از فتح آن عاجز بود و نتوانست حتی با پول سرمایه داران 
قطری آن را لمس کند. امباپه که موفق به فتح بالاترین قله فوتبال ملی جهان شده و کفش 
طلای فوتبال دنیا را در کارنامه دارد اکنون به دنبال رسیدن به قله فوتبال اروپا است او نیز 

مانند شمار زیادی از ستاره ها به این باور رسیده که با رئال هر قهرمانی امکان پذیر است.


